
ورود مجلــس بــه پیگیــری مشکلات
سیبزمینیکاران

نائب رئیس مجلس شورای اسلامی از ورود مجلس به پیگیری مشکلات سیب
زمینی کاران خبر داد.

علی نیکزاد گفت: پیگیری مشکلات سیبزمینیکاران از مدتها پیش در
دستور کار مجلس قرار دارد و اهمیت دادن به توسعه صادرات سیبزمینی
در اردبیل برای ارائه خدمات مطلوب به سیبزمینیکاران اولویت اساسی

است.

وی افزود:از تولید بیش از ۸۵۰ هزار تن سیبزمینی در اردبیل ۶۰۰
هزار تن قابلیت صادرات دارد و مابقی نیاز داخلی را برطرف میکند.

نماینده مردم گفت: با پیگیریهای انجام شده، مشخص شد کارت
بازرگانی تعدادی از صادرکنندگان سیبزمینی استان فاقد اعتبار است
که برای حل این مشکل نیز مهلتی ۶ ماهه به دارندگان کارت فاقد

اعتبار داده شده است.

وی در ادامه گفت: با توجه به اهمیت راهاندازی صنایع تبدیلی و
تکمیلی سیبزمینی، انتظار میرود سرمایهگذاران در این زمینه ورود
پیدا کنند و ما آمادگی خود را برای حمایت از سرمایهگذاران برای

توسعه اقتصاد و اشتغال منطقه اعلام میکنیم.

وی در پایان گفت:  اهمیت به افزایش خرید تضمینی سیبزمینی نیز از
اهم مواردی است که به دنبال تحقق این مهم هستیم و در این زمینه

رایزنیهای لازم با سایر استانها در حال انجام است.
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